

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN VEGETABLE OIL INDUSTRIES Date: 27-03-2022 02:39:41 PM Subject: Decisions of the Board of Directors to start distr	السادة ميئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مصانع الزيوت النباتية الأردنية التاريخ: 27-02-2022:41 PM التاريخ: 27-03-2022: قرارات مجلس الادارة البدء بتوزيع الارباح النقديه ع
The Board of Directors of the Jordan Vegetable Oil Factories Company PLC decided in its meeting No. 2/2022 held on 3/27/2022 to distribute cash dividends to shareholders for the year 2021 .as of 4/10/2022, based on the approval of the Fourth Ordinary General Assembly The twenty of the company held on 3/24/2022 - 25% cash.	قرر مجلس ادارة شركة مصانع الزيوت النباتية الاردنية م.ع.م في اجتماعه رقم 2022/2 المنعقد بتاريخ 2022/3/27 البدء بتوزيع الارباح النقدية على المساهمين عن العام 2021 اعتبارا من تاريخ 2022/4/10 وذلك بناء على موافقة ا لهيئة العامة العادية الرابع والعشرون للشركة المنعقده بتاريخ 2022/3/24 بتوزيع ارباح نقديه بنسبة 25%.
27-03-2022	27-03-2022
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: basem kokash	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: basem kokash